
Zápis z jednání schůze osadního výboru konané dne 9.6. 2021 od 

18.00 hod. v budově OV Hněvkovice. 
 

 

Přítomni: Luděk Čapek, Radek Romanovský, Jan Němec, Miloš Němec, Martina Romanovská, Zbyněk Loskot, 

Libor Plíhal. 

Hosté: Ing. Vlastimil Brukner, místostarosta města Humpolce, Ilona Kostřicová, zastupitelka města. 
 

Ing. Brukner podrobně informoval členy osadního výboru s vývojem situace ohledně  bodů: 

 

1. Rekonstrukci povrchu účelové komunikace vedoucí z Hněvkovic k silnici II/129 zhotoví po 

dokončení modernizace dálnice D1 ŘSD. Termín je rok 2022. Komunikaci směrem k Vystrkovu, 

která je nyní využívána stavebními firmami provádějícími výstavbu nového povrchu D1, bude 

opravena ještě roku 2021, rovněž prostřednictvím ŘSD. 

 

2.Další využívání bývalého fotbalového hřiště pro činnost SDH již není možné, protože soukromý 

majitel pozemku toto nechce umožnit. 

Na rozšíření hřiště Rafanda by měla být ještě v letošním roce vypracována studie a příští rok stavební 

projekt, pokud bude dostatek projekčních kapacit. V případě, že členové OV ví o certifikované 

projekční kanceláři, mohou kontakt navrhnout a oznámit pracovníkům úřadu. Po rozšíření areálu 

hřiště Rafanda by sem následně mohly být přesunuty  buňky z bývalého fotbalového hřiště. Radek 

Romanovský zároveň seznámil členy OV a hosty s vybranými sportovními prvky pro starší děti, které 

doplní již stávající zařízení. 

 

3. Od dubna 2021 je v Humpolci a místních částech svážen odpad v novém systému. Ještě stále je 

možnost objednat si nádoby na tříděný odpad. Pokud existují v rodinách vážné důvody, např. 

zdravotní, je možné individuálně řešit objednání druhé nádoby na směsný odpad. 

 

4. Turistické odpočívadlo vznikne na návsi před budovou bývalé školy a  mělo by míti shodnou 

podobu s ostatními podobnými zařízeními ve městě i místních částech. 

 

5. Město Humpolec vydá územní změnu č. 6 zřejmě na jaře 2022. Nový územní plán by mohl být 

schválen v horizontu šesti let. 

 

 

Osadní výbor žádá : 

 

1. Dořešit situaci ohledně plánovaného doplnění veřejného osvětlení u komunikace č. 753/1. Jedná 

se zejména o jednání s vlastníkem pozemku. 

 

2. Umístit novou lavičku u zastávky autobusu ve směru do Humpolce. V současnosti je lavička pouze 

v čekárně poblíž bývalého obchodu. 

 

3. Předkládáme k zvážení, zda po rekonstrukci povrchu účelové komunikace z Hněvkovic k silnici 

II/129  znovu neumístit dopravní značku limitující tonáž zejména pro nákladní automobily. Tato 

značka zde v minulosti již byla u mostku ve směru od Želiva. 

 

4. Již poněkolikáté urgujeme osazení nového dopravního zrcadla ke křižovatce od řadových garáží k 

hlavní silnici. 

 

5. Stav okapů na budově osadního výboru je velmi špatný. Žádáme o jejich výměnu a zvážení  

výměny střešní krytiny na celém objektu. Je zde stále původní, z roku 1975. 



 

 

6. Osadní výbor  bere na vědomí žádost pana Miroslava Nekoly, bytem Hněvkovice č.137, o opravu 

povrchu komunikace  č. 398/3.  Zde je havarijní stav přejezdu nad kanalizační škarpou. Žádáme o 

zařazení do plánu oprav. / viz. příloha./ 

 

7. Žádáme o rozšíření zpevněné plochy u kontejnerového stání v prostoru před bývalou školou. Dále 

přesun kontejneru na bio odpad z příjezdové cesty u hřiště Rafanda na z plochu k ostatním 

kontejnerům na stání pod hřištěm. I zde je nutné rozšíření zpěvněné plochy. /viz.příloha./ 

 

8. Žádáme o poskytnutí kopie klíče k objektu kapličky za bývalým fotbalovým hřištěm. V současnosti 

tak nemá OV do této stavby přístup. Klíč vlastní kastelán hradu Orlík, pan Koubek. 

 

9. Současný ranní spoj do škol již neumožňuje úpravu času odjezdu z Hněvkovic. Žáci cestující do 

Jihlavy však spoj v Humpolci nestíhají. Žádáme o zvážení možnosti zřídit ještě jeden spoj jedoucí v 

6.45 hod. 

 

10. Osadní výbor schvaluje  žádost paní Jany Hrabalové, rodačky z Hněvkovic, o krátkodobý 

pronájem budovy OV v Hněvkovicích dne 10.7. 2021 od 17.00 hod za účelem konání oslavy 

významného životního jubilea.   

                                                                     Hlasování: 7 pro, 0/0 

 

 

 

 

 

Zapsal: Zbyněk Loskot, předseda OV Hněvkovice 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


